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Hoi IEKIEEN

Ik heb hier eerlijk gezegd nooit bij stil gestaan. Ik heb er van jouw voorgangers en van FEZ ook nog nooit vragen over gehad.
Maar wel een goede vraag eigenlijk ©

De zorguitgaven op Caribisch Nederland worden al jaren (dus ook toen we nog bij Intemationale Zaken zaten) op instrument

bekostiging geboekt. Zelfs subsidies en bijzondere uitkeringen werden tot 2 jaar terug hierop geboekt. Dat had er ook mee te

maken dat vrijwel alle betalingen via Rijksdienst Caribisch Nederland liepen en er vrijwel nauwelijks betzlingen via Nederland /
FDC gingen. In die tijd werkten het Zorgverzekeringskantoor BES (ZVK) en Jeugdzorg en Gezinsvoogdij Caribisch Nederland

(JGCN) op afstand van VWS in Den Haag. En werkten we met budgetbrieven en managementcontracten. In die situatie was,

denk ik, het instrument bekostiging logisch, kijkend naar de definitie in RBV? Wat wellicht meespeelt, maar daar heb ik geen

idee van, of er een relatie zit met het Uitgavenplafond Zorg. De budgetpositie BEK Zorg ZJCN valt onder UPZ (iets met kader R

en kader Z ©).

Met de oprichting van de programmadirectie ZJCN hebben we, samen met FEZ, onze budgetten opnieuw ingericht, ook met een

directe koppeling met ons bestedingsplan. Subsidie en bijdrage medeoverheden zijn er als instrumenten bijgekomen en worden

ook (daadwerkelijk) gebruikt. En alle voorschotbetalingen (zowel zorgcontracten op voorschot als subsidies) lopen nu via FDC.

ZVK en JGCN zijn met deze transitie integraal onderdeel geworden van VWS, passend binnen hoe door in

2018/2019 naar de uitgaven en contracten op Caribisch Nederland keek (namelijk: dit is gewoon VWS).

Kijkend naar de definities in RBV en onze werkwijze ben ik het helemaal met je eens dat het instrument (inkoop)opdracht veel

logischer is. Ik zal er eens met FEZ over doorpraten. Misschien vanaf 2022 dit instrument toevoegen aan onze budgetten.

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parmnassusplein 5 | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Onderwerp: RE: ZICN vervolgvragen

Bedankt voor deze stukken. We zijn er mee aan de slag.

Nog even een andere vraag: het valt ons op dat alle kosten inzake ZICN op het instrument Bekostiging zijn geboekt in de VWS-

administratie. Veel van de verplichtingen lijken echter meer betrekking te hebben op Inkoopopdrachten. Weet jij wat de

achtergrond is geweest van het gebruiken van het instrument Bekostiging?

Vriendelijke groet,



995944

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 17:13

Onderwerp: FW: ZICN vervolgvragen

Sorry dat het wat langer duurde.

Hierbij de antwoorden op de nog openstaande vragen.

1. Graagontvangen we een specificatie van de € 7,9 min. COVID-gerelateerde uitgaven die vanuit ZJICN NL zijn gedaan.

Zie bijgevoegd.

2. AMI houdt zelf de facturen die t/m augustus zijn verzonden tegen het licht om te controleren of de gefactureerde dagen

overeenkomen met de urenbesteding. We begrijpen dat de verwachting is dat dit zal leiden tot een forse creditfactuur. Zijn

deze facturen dus al wel betaald? Heeft ZICN concreet benoemd welke dagen in twijfel worden getrokken? Hoe kan ZJCN

met zekerheid vaststellen dat voor de gefactureerde (en betaalde) bedragen daadwerkelijk de prestatie heeft

plaatsgevonden? Kan dit nader worden toegelicht en gekwantificeerd?

De facturen zijn betaald. AMI zet alle weekfacturen over die periode t/m augustus om naar maandfacturen en controleert

de feitelijke bezetting (gewerkte dagen) obv de projectadministratie. AMI levert deze facturen inclusief onderbouwing bij

VWS naar verwachting volgende week op. Deze informatie toetsen en leggen we oa naast de weekverslagen die we van AMI

hebben ontvangen en andere informatie die we binnen het crisisteam en van de ziekenhuizen hebben over de inzet van AM!

op de CAS landen. Twijfel zit niet in dat prestatie daadwerkelijk geleverd is, daar hebben we voldoende beeld bij (teams,

functies, etc), maar in de aanloopfase de eerste maanden waren de teams niet altijd compleet en er zijn ook wisselingen

geweest.

3. Graagontvangen we de vastlegging van de afstemming die met WJZ heeft plaatsgevonden omtrent de dwingende spoed
voor de gunning aan AMI. Zie bijgaande nota.

4. In hoeverre heeft tijdens de gunning nog afstemming plaatsgevonden met WIZ/HIS over de aanbieding van AMI? Graag

ontvangen we de correspondentie hiervan. Zie bijgaande nota.

5. Is de uiteindelijke gunning tegen de finale (financiéle) condities ook afgestemd met HIS/WJZ/andere experts? Zie bijgaande

nota.

4
weekend!

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5 | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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